
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel:/Fax: 268-765.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2012. május
hó 24-én (csütörtökön) 14,00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.

Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme

Jelen vannak: Simon István Tamás polgármester
Békési Mihály Tibor alpolgármester
Bondár Lajos képviselő
Hidvégi Julianna képviselő
Kelemen Balázs képviselő
Nagy Sándor képviselő
Pujuné Deme Anita képviselő

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen:
Szabó Tibor aljegyző
Zsigmond Károly, a CKÖ elnöke
Szigetiné Almási Szilvia, a Nagyközségi Könyvtár vezetője
Nagy Judit, a Gondozási Központ vezetője
Szabó János, a Dobozi Polgárőr Egyesület elnöke
Baku Zoltán, a helyi KMB csoport vezetője
Dr. Hajdú Antal r. ezredes, Békéscsabai Rendőrkapitányság
Futakiné Debreczeni Ilona felelős szerkesztő
Borbély László
Dr. Görgényi Gábor

Simon István Tamás polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti
ív alapján megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes.
A napirendi javaslat megegyezik az előzetesen írásban kiküldöttel.

A polgármester ezt követően a Képviselő-testület nyílt ülésének
napirendjére a következő javaslatot tette:

1.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

2.) Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő – testülete 10/2012. (V.25.)
önkormányzati rendelet - tervezete az egyes önkormányzati rendeletek
szabálysértési rendelkezéseinek hatályon kívül helyezéséről.

Előadó: Szabó Tibor aljegyző

3.) Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 11/2012.(V.25.)
önkormányzati rendelet-tervezete a hivatali munkaidőn, valamint a hivatali
helyiségen kívül tartandó házasságkötésekért járó díjazásról szóló
6/2011.(V.20.) önkormányzati rendelet módosításáról.

Előadó: Szabó Tibor aljegyző
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4.) Beszámoló a helyi közrend és közbiztonság helyzetéről.

Előadó: dr. Hajdú Antal rendőr ezredes

5.) Beszámoló a Dobozi Polgárőr Egyesület 2011. évi munkájáról.

Előadó: Szabó János, a polgárőr egyesület elnöke

6.) Beszámoló a helyi Gyámhatóság munkájáról, különös tekintettel a
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról.

Előadó: Szabó Tibor aljegyző

7.) A Mesekert Óvoda intézményvezetői álláshelyének pályázati kiírása.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

8.) Vállalkozási szerződés módosítása

Előadó: Simon István Tamás polgármester

9.) A „Közép – Békési Térség” Ivóvízminőség - javító Önkormányzati Társulás
Társulási Tanácsának ülése

Előadó: Simon István Tamás polgármester

10.) A Békés Megyei Vízművek Zrt. 2012. május 30-i rendes közgyűlése.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

11.) Együttműködési megállapodás kötése a Dobozi Cigány Nemzetiségi
Önkormányzattal.

Előadó: Simon István Tamás polgármester

12.) Bejelentések.

13.) Kérdések, interpellációk.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a napirendi
javaslatot elfogadta.

Az I. napirendi pont tárgyalása:

Az I. napirendi pont tárgya Jelentés a lejárt határidejű határozatok
végrehajtásáról.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester
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Írásos jelentés mellékelve.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést elfogadásra
javasolta a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

57/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról szóló, a határozat
mellékletét képező jelentést elfogadja.

Az II. napirendi pont tárgyalása:

Az II. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő
– testülete 10/2012. (V.25.) önkormányzati rendelet - tervezete az egyes
önkormányzati rendeletek szabálysértési rendelkezéseinek hatályon kívül
helyezéséről.

A napirendi pont előadója: Szabó Tibor aljegyző

Írásos előterjesztés, valamint a rendelet-tervezet mellékelve.

Szabó Tibor aljegyző: Az új szabálysértési törvény az önkormányzatoktól
elvette a szabálysértési hatáskört április 15-i hatállyal, ezért az összes eddig
különböző önkormányzati rendeletben található szabálysértésre vonatkozó
rendelkezést hatályon kívül kell helyezni ezzel a rendelettel. Az új
önkormányzati törvény rendelkezése szerint az önkormányzatoknak
megmarad a szankcionálási joga a közigazgatási bírság kivetésének
lehetőségével. A bizottsági ülésen felkértem a tisztelt Képviselő – testület
tagjait, hogy fontolják meg, az eddigi szabálysértési tényállást megvalósító
cselekmények közül melyeket javasolják majd közigazgatási bírságra
érdemesnek a következő testületi ülésen.

Hidvégi Julianna képviselő a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta a rendelet-módosítást, egyhangúlag elfogadtuk, és
elfogadásra javasoljuk a Képviselő-testületnek.

Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő – testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a
10/2012.(V.25.) önkormányzati rendeletet elfogadta.
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10/2012.(V.25.) önkormányzati rendelet

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
10/2012.(V.25.) önkormányzati rendeletét az egyes önkormányzati
rendeletek szabálysértési rendelkezéseinek hatályon kívül
helyezéséről.

Az önkormányzati rendelet teljes szövegét ezen jegyzőkönyv
melléklete tartalmazza.

A III. napirendi pont tárgyalása:

A III. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-
testülete 11/2012.(V.25.) önkormányzati rendelet - tervezete a hivatali
munkaidőn, valamint a hivatali helyiségen kívül tartandó
házasságkötésekért járó díjazásról szóló 6/2011.(V.20.) önkormányzati
rendelet módosításáról.

A napirendi pont előadója: Szabó Tibor aljegyző

A rendelet-tervezet, valamint az írásos előterjesztés mellékelve.

Szabó Tibor aljegyző:. Az anyakönyvvezetői költségek növekedése miatt
van szükség a rendelet módosítására. A munkaidőn kívüli házasságkötés díja
csekély 2.500,- Ft-tal emelkedne. Ezt javaslom elfogadni a Tisztelt Képviselő –
testületnek.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta a rendelet módosítását és egyhangúlag elfogadtuk,
és elfogadásra javasoljuk a Képviselő-testületnek.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése?

Vélemény, más javaslat nem volt.

A Képviselő – testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül –
11/2012.(V.25.) önkormányzati rendeletet elfogadta.
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11/2012.(V.25.) önkormányzati rendelet

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő- testülete 11/2012.
(V.25.) önkormányzati rendeletét a hivatali munkaidőn, valamint a
hivatali helyiségen kívül tartandó házasságkötésekért járó díjazásról
szóló 6/2011.(V.20.) önkormányzati rendelet módosításáról.

Az önkormányzati rendelet teljes szövegét ezen jegyzőkönyv
melléklete tartalmazza.

A IV. napirendi pont tárgyalása:

A IV. napirendi pont tárgya: Beszámoló a helyi közrend és közbiztonság
helyzetéről.

A napirendi pont előadója: dr. Hajdú Antal rendőr ezredes

A beszámoló mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Ennél a napirendi pontnál köszöntöm
Dr. Hajdú Antal ezredes urat és megadom a szót, ha ki kívánja egészíteni a
leírtakat.

Dr. Hajdú Antal r. ezredes: Tisztelt Polgármester úr, tisztelt Képviselő –
testület! Úgy gondolom elég kimerítően összefoglaltuk az elmúlt év
eseményeit a beszámolóban, amely mindenki rendelkezésére áll. Az elmúlt
évben beindult néhány kedvezőtlen tendencia, de aztán időben sikerült ezeket
megfékezni. Ilyenek például az éjszakai betörések, besurranások a
településen, amik tulajdonképpen ugyanannak a néhány embernek
„köszönhetőek”, akiket sikerült kivontunk a „forgalomból”. A kollégáknak
megvoltak a sejtéseik ezekben az esetekben, de ez önmagában kevés az
eljárás elindításához. Ezt leszámítva van néhány negatív dolog, ha végig
lapozzuk a beszámolót. A rendőreinknek oda kell figyelni ezen esetekben. A
legtöbb intézkedés a Kastély Kávézó és környékén történik, nem a vagyon
elleni bűncselekmények szempontjából, hanem a garázdaságok, testi sértések,
verekedések a jellemzőek. „Ki a legény a gáton, ha én nem?” összetűzések az
éjszakában, amik vissza – visszatérnek, ahogyan az elmúlt év első
harmadában, amikor is a megyei kommandó segítségét kérték rendőreink.
Indokolatlan - „bepiálásból” eredő - összetűzések a jellemzőek. Szerencsére,
ha Szanazug üdülőterületét vagy a település területét nézzük olyan jellegű
betörés-sorozat, ami megoldatlan lenne nincsen. Kisebb lopások azért
előfordulnak. Sok esetben a tulajdonosok felelőtlensége is nagy szerepet
játszik az ilyen elkövetéseknél, amiről mi csak a feljelentéskor értesülünk.
Amit feltétlenül el szeretnék mondani, hogy a „sláger” a lopások tekintetében
az megint csak a fém. A közlekedési balesetek tekintetében sem negatív sem
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pozitív irányba nem változott a helyzet. Megváltozott a szabálysértési törvény,
amit aljegyző úr az imént említett is. A mi munkánkat is fenekestül
felforgatták ezek az események, közigazgatási eljárásban valamint
szabálysértési eljárásban is dolgozunk. Az ittas kerékpározásra külön felhívom
a figyelmet, mert olyan drasztikus büntetési tétellel jár ezen túl, amely
30.000,- Ft – nál kezdődik. Ilyen esetben nem a rendőrre kell haragudni.
Megragadnám az alkalmat, hogy köszönetet mondjak a polgárőröknek és
mindenkinek, aki segítette és segíti a rendőrség munkáját a továbbiakban is.

Simon István Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Megadom a szót a
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökének, Hidvégi Julianna képviselőnek.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta a helyi közrend és közbiztonság helyzetéről szóló
beszámolót, melyet egyhangúlag elfogadtunk és elfogadásra javasoltunk.

Simon István Tamás polgármester: Van-e valakinek kérdése?

Békési Mihály Tibor alpolgármester: Képviselőként a beszámolót jónak
találom. Magánemberként néhány kérdést fenntartásokkal kezelek.
Dicséretesnek találom azt, amikor külterületen a rendőrállománnyal
találkozom. Ez nemcsak le van írva, hanem ezek tények. Szeretném
megköszönni, továbbá a rendőrök jelenlétét a tavaknál is, mely szintén
észrevehető. Ennek köszönhető, hogy az elmúlt években nem találkoztunk
olyan személlyel, aki hallopás vétségét követte volna el. A lakosságot
foglalkoztatja az a kérdés, hogy a Körösökön vízi rendőrség működik - e? Ha
igen mettől meddig? Van – e szabályozás a motorcsónakok közlekedésére
vonatkozóan?

Bondár Lajos képviselő: Az úttesten való gyalogos forgalmat lehet – e
valamilyen formában korlátozni? A magam részéről úgy gondolom, hogy a
gyalogjárdák járhatóak, melyre az önkormányzat nem kevés pénzt és energiát
fordít. A Faluhelyi utcán - és még sorolhatnám - az állampolgárok az úttesten
közlekednek. Gyalogosan. Volt-e erre vonatkozóan intézkedés, figyelmeztetés?
Tudunk – e konkrét eszközt alkalmazni ilyen esetekben? Köszönöm szépen.

Zsigmond Károly, a DCNÖ elnöke: Örülök neki, hogy a közlekedés
színvonala jó, a balesetek száma nem nőtt. A bűncselekmények számáról csak
annyit szeretnék elmondani, hogy hétfőn volt a Nemzetiségi Önkormányzat
testületi ülése, ahol a helyi KMB is – Baku Zoltán úr képviseletében- tartott
előadást Doboz közrendjéről - melyet ezúttal is köszönök - ott is úgy
állapítottuk meg, hogy jól működik Doboz Nagyközségben a közrend védelme,
jó a hozzáállás a polgárőrök részéről is. A rendőri intézkedés jogszerű és
szakszerű. Kevesebbet foglalkozunk a kábítószer fogyasztásával. Ez azt jelenti,
hogy Doboz Nagyközségben alábbhagyott a kábítószer fogyasztása. Viszont
annál rosszabb dolog a verekedések számának növekedése. A lakosság és
jómagam is sérelmezem a kerékpárosok szigorú büntetését. Tudom, hogy
törvény írja elő, de amikor tudjuk, hogy milyen az életszínvonal 30.000,- Ft –
os pénzbírság nevetségessé teszi a szankcionálást. Én azt gondolom, hogy
azon kellene elgondolkoznia a Kormánynak vagy magának az
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Országgyűlésnek, hogy a kerékpárosok csak akkor kerékpározhassanak, ha
előtte KRESZ vizsgát tesznek.

Simon István Tamás polgármester: Kérdezném, hogy van – e további
kérdés, vélemény?

Borbély László: A magam részéről szeretném megköszönni a rendőrség és
polgárőrség Szanazugban való közreműködését. Egy telefonhívásra kijönnek
és intézkednek. A vízi rendőrséggel kapcsolatban elhangzott néhány kérdés.
Ezzel kapcsolatban azt szeretném kérni, hogy tegyük nyilvánosan közzé a vízi
rendőrség telefonszámát. A jetsky használata Szanazugban nem
engedélyezett, ennek ellenére mégis közlekednek a folyón, amely
balesetveszélyes. A személyi sérülések elkerülése végett szükség lenne a vízi
rendőrségre is.

Hidvégi Julianna, képviselő: Rendezvényszervezőként szeretném
megköszönni a rendőrség munkáját, illetve a bemutatót, amit a tavalyi Mézes
Fesztiválon kaptunk, így színesítve a programunkat. Szeretnénk kérni, hogy
ezt az idén is biztosítsák a nagy sikerre való tekintettel.

Dr. Hajdú Antal, r. ezredes: Köszönöm a kérdéseket és a hozzászólásokat,
melyek tovább színesítik a beszámolónkat. A vízi rendészettel kapcsolatban
elmondanám, hogy nekünk nincs saját motorcsónakunk, de a Gyulai
Rendőrkapitányságtól kölcsön tudjuk kérni az ő csónakjukat. Ha a dolog úgy
alakul, akkor megtesszük a szükséges lépéseket és szervezünk akciókat.
Jetskyzni Magyarországon csak ott lehet, ahol kijelölt pálya van, Békés
megyében nincs erre lehetőség.
A gyalogos forgalommal kapcsolatos problémát megértettem, és ahol
gyalogjárda van a gyalogosoknak, ott kell közlekedni. Ilyen esetben, ha
először fordul elő, akkor figyelmeztetéssel élnek rendőreink, de amennyiben
hepciáskodik az illető meg is bírságolható. Az úttesten a gyalogos forgalom
nem állandósult, mert jómagam is sűrűn átmegyek a községen és a főúton
gyalogossal még nem találkoztam, de a mellékutcákon inkább előfordul. Erre
oda kell figyelni, úgy gondolom.
Zsigmond úr kérdésére válaszolva, a kerékpárosok büntetése elkerülhető
lenne, ha nem szegnének szabályt. A másik az, hogy mi jogalkalmazók
vagyunk, nem tudunk mit csinálni, mit kezdeni. Nem gyakori a 30.000,- vagy
60.000,- Ft – os pénzbírság. Amikor ezt a szabályt bevezették tömegesen
visszaesett az ittas kerékpározással kapcsolatos intézkedések száma.
Megszaporodott a kivilágítatlan, csengő nélküli kerékpárosok száma. A rendőr
is pontosan érzi és látja azt, amiről beszélgetünk. Viszont szó nélkül sem lehet
hagyni a törvényszegést.
Köszönöm szépen a hozzászólásokat, Szanazugban az idén is szervezünk
akciókat.
Minden meghívást szívesen veszünk, és amennyiben teendőink engedik részt
veszünk a rendezvényeken.

Simon István Tamás polgármester: Doboz Nagyközség közbiztonsági
helyzete nagyon jó. Túl sok köszönetet nem kapunk, éppen ezért szeretném
elmondani azt, hogy engem körülbelül egy hónapja felhívott egy dobozi lakos,
aki rajtam keresztül is megköszönte a gyors és hatékony segítséget, amit a
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dobozi KMB csoport tagjai végeztek. Azzal a kéréssel fordult hozzám, hogy
köszönetét és megelégedettségét mindenképpen tolmácsoljam a
rendőrkapitány felé. Úgy látszik, van ennek a munkának egy nagyon kicsiny,
de mégis jelentős és szívünket megmelengető része, amikor köszönetet
mondanak az elvégzett munkáért. Ezt a köszönetnyilvánítást én szerettem
volna tolmácsolni.
Nagyon szépen köszönjük a munkát és a beszámolót is. Az idei évre sok sikert
és nagyon jó egészséget kívánunk!

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

58/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
elfogadja a helyi közrend és közbiztonság helyzetéről szóló, a
határozat mellékletét képező beszámolót.

A V. napirendi pont tárgyalása:

A V. napirendi pont tárgya: Beszámoló a Dobozi Polgárőr Egyesület 2011.
évi munkájáról.

A napirendi pont előadója: Szabó János, a polgárőr egyesület elnöke

A beszámoló mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: megadom a szót Szabó Jánosnak a
napirendi pont előadójának.

Szabó János, a polgárőr egyesület elnöke: Köszönöm. A leírtakat szóban
kiegészíteni nem kívánom.

Simon István Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Megadom a szót a
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökének, Hidvégi Julianna képviselőnek.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk is megtárgyalta a beszámolót, melyet egyhangúlag elfogadásra
javasoltunk.

Simon István Tamás polgármester: Megadom a lehetőséget kérdések,
vélemények feltételére.

Bondár Lajos képviselő: A polgárőrség létszáma 60 vagy 65 fő?
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Szabó János, a polgárőr egyesület elnöke: Havonta, kéthavonta változik a
polgárőrség létszáma. Jelenleg 56 polgárőrünk és 9 pártolónk van. A pártolók
támogatnak azzal, hogy a tagdíjat befizetik, de a munkában részt nem
vesznek.

Hidvégi Julianna ,képviselő: Elhangzott az ezredes úrtól, hogy benzin
gonddal küszködnek, ami nincs másképp nálatok sem. Szó volt arról, hogy
kerékpárokat fogtok vásárolni. Sikerült – e beszerezni a bicikliket?

Szabó János, a polgárőr egyesület elnöke: A kerékpárok beszerzésére
pályázatot adtunk be, melynek elbírálásáról tájékoztatást még a mai napig
nem kaptunk.

Simon István Tamás polgármester: Köszönjük szépen a polgárőrség
önzetlen munkáját. Ehhez sok erőt és egészséget kívánunk.
Kérem, hogy szavazzunk a beszámoló elfogadásáról.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

59/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
elfogadja a Dobozi Polgárőr Egyesület 2011. évi munkájáról
szóló, a határozat mellékletét képező beszámolót.

A VI. napirendi pont tárgyalása:

A VI. napirendi pont tárgya: Beszámoló a helyi Gyámhatóság munkájáról,
különös tekintettel a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról.

A napirendi pont előadója: Szabó Tibor aljegyző

A beszámoló mellékelve.

Szabó Tibor aljegyző: Köszönöm szépen. Nem kívánom szóban kiegészíteni
a leírtakat.

Kelemen Balázs képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága
elnöke: A bizottságunk megtárgyalta ezt a napirendi pontot, és a helyi
Gyámhatóság munkájáról, különös tekintettel a gyermekjóléti és
gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámolót egyhangúlag
javasoltuk a Képviselő-testületnek elfogadásra.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a
bizottságunk is megtárgyalta a helyi Gyámhatóság munkájáról, különös
tekintettel a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló
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beszámolót, melyet egyhangúlag javasoltunk a Képviselő-testületnek
elfogadásra.

Vélemény, más javaslat nem volt.

Simon István Tamás polgármester: Köszönöm szépen. Kérem,
szavazzunk.

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

60/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi
Gyámhatóság munkájáról, különös tekintettel a gyermekjóléti
és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló, a határozat
mellékletét képező beszámolót elfogadja.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Simon István Tamás polgármester

Az VII. napirendi pont tárgyalása:

Az VII. napirendi pont tárgya: A Mesekert Óvoda intézményvezetői
álláshelyének pályázati kiírása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: A leírtakat kiegészíteni nem kívánom.

Kelemen Balázs képviselő, a Szociális és Gyermek Ügyek Bizottsága
elnöke: A bizottságunk megtárgyalta ezt a napirendi pontot, és a Mesekert
Óvoda intézményvezetői álláshelyének pályázati kiírását elfogadásra
javasoltuk a Képviselő-testületnek.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta a Mesekert Óvoda intézményvezetői álláshelyének
pályázati kiírását, melyet egyhangúlag elfogadásra javasoltunk a Képviselő-
testületnek.

Kérdés nem volt.

Vélemény, javaslat:
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

61/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
elfogadja a pályázat kiírását a határozat melléklete szerint a
Mesekert Óvoda (5624 Doboz, Dobó u. 6.) vezető óvónői
állására.

A Képviselő – testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a
pályázati kiírással kapcsolatos teendőket, és a benyújtott
pályázatok elbírálásához szükséges előkészítő munkát
hivatalán keresztül végezze el.

Határidő: 2012. június 01.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A VIII. napirendi pont tárgyalása:

A VIII. napirendi pont tárgya: Vállalkozási szerződés módosítása.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: A NOVUS – DOM Kft. – vel kötöttünk
vállalkozói szerződést a Közösségi Szolgáltató Tér kialakítására. Több
szempontból is módosítani szükséges az eredeti vállalkozási szerződést. Egy
részt, mert olyan többletmunkákra derült fény, melyek előre nem voltak
láthatóak. E miatt az eredeti határidőt is módosítani kellett 2012. augusztus
15-re. Az ÁFA 2%-os emelése miatt a végösszegen is pontosítást végeztünk,
valamint a fordított ÁFA is változást idézett elő az eredeti szerződéshez
képest.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta a vállalkozási szerződés módosítását, melyet
egyhangúlag elfogadásra javasoltunk a Képviselő-testületnek.

Kérdés nem volt.

Vélemény, javaslat:

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:
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62/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
egyetért azzal, hogy a 2011. szeptember 26-án a „NOVUS –
DOM Építőipari Kft. - vel (5600 Békéscsaba, Vandháti út 34.)
az Integrált Közösségi Szolgáltató Tér kialakítása, a jelenlegi
Kulich Gyula Művelődési Ház bővítésével és átalakításával”
tárgyú Vállalkozási szerződés a határozat mellékletét képező
„Építési Vállalkozási Szerződés 1. számú módosítása” szerződés
szerint módosuljon.

A Képviselő – testület egyben felhatalmazza a polgármestert a
szerződés aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Simon István Tamás polgármester

A IX. napirendi pont tárgyalása:

A IX. napirendi pont tárgya: A „ Közép – Békési Térség „ Ivóvízminőség -
javító Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsának ülése

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Ezzel kapcsolatban elektronikus úton
küldtünk ki a társulástól kapott előterjesztéseket. A társulás soron következő
tanácsi ülésére tegnap délelőtt 10 órakor került sor. Mindent az előzetesen
kiküldöttel megegyezően fogadtunk el, egy kivételével. A 2011. évi
költségvetési beszámoló külön szerepelteti a bevételeknél a 2010. évi
pénzmaradványt 14.336 E Ft – ot, illetve külön kezeli a pénzmaradványt, ami
összesen 22.528 E Ft. A Felügyelő bizottság elnöke azt a javaslatot tette, –
amit mindenki el is fogadott - hogy mind a 36.864 E Ft – ot
pénzmaradványként kezeljék. Kérem a Képviselő – testületet, hogy ily módon
fogadják el az előterjesztést.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta az előterjesztést a szóbeli kiegészítéssel együtt,
melyet egyhangúlag elfogadásra javasoltunk a Képviselő-testületnek.

Kérdés nem volt.

Vélemény, javaslat:

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:
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63/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
elfogadja a „KÖZÉP – BÉKÉSI TÉRSÉG” Ivóvízminőség – javító
Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsa 2012. május 23 – i
ülésen hozott döntéseiről - a polgármester szóbeli
kiegészítéseivel - készített beszámolót.

A X. napirendi pont tárgyalása:

A X. napirendi pont tárgya: A Békés Megyei Vízművek Zrt. 2012. május
30 – i rendes közgyűlése.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Elektronikus formában küldtük ki a
Békés Megyei Vízművektől kapott előterjesztéseket. A leírtakat nem kívánom
szóban kiegészíteni.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta az előterjesztést, melyet egyhangúlag elfogadásra
javasoltunk a Képviselő-testületnek.

Kérdés nem volt.

Vélemény, javaslat:

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

64/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
felhatalmazza a polgármestert, hogy a Békés Megyei Vízművek
Zrt. 2012. május 30 – i rendes közgyűlésének 1 – 11. számú
napirendi pontjaihoz tartozó határozati javaslatokat e határozat
mellékletét képező, a közgyűlés részére készült
előterjesztéseknek megfelelően elfogadja.

Határidő: 2012. május 30.
Felelős: Simon István Tamás polgármester
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A XI. napirendi pont tárgyalása:

A XI. napirendi pont tárgya: Együttműködési megállapodás kötése a Dobozi
Cigány Nemzetiségi Önkormányzattal.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Az írásos előterjesztés mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Ennél a napirendi pontnál átadnám a
szót Szabó Tibor aljegyző úrnak.

Szabó Tibor aljegyző: Köszönöm szépen. Korábban is kötött együttműködési
megállapodást a települési és a kisebbségi önkormányzat. Most a nemzetiségi
törvény változása keretében megváltozott a megállapodás szövege. Ezt a
megállapodást az elfogadás és az aláírás után harminc napon belül be kell
építeni a nemzetiségi és a települési önkormányzatok Szervezeti és Működési
Szabályzatába.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta az előterjesztést, melyet egyhangúlag elfogadásra
javasoltunk a Képviselő-testületnek.

Kérdés nem volt.

Vélemény, javaslat:

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

65/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megköti
a határozat mellékletét képező megállapodást a Dobozi Cigány
Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő – testületével, egyben
felhatalmazza a polgármestert annak aláírására.

Határidő: 2012. május 31.
Felelős: Simon István Tamás polgármester

XII. Bejelentések.

1.) Farkas Zoltán, a Békés Megyei Közgyűlés elnökének megkeresése.

A napirendi pont előadója: Simon István Tamás polgármester

Írásos megkeresés mellékelve.
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Simon István Tamás polgármester: Megkeresett Farkas Zoltán megyei
elnök úr e – mailben, majd később levélben is, miszerint az Erdélyben
található Nyerges - tető és az ott 1849 augusztusában vívott csata emlékére
szeretnének kopjafát állítani. Ebben szeretnék a Békés megyei települések
segítségét kérni. A csatlakozás és a részvétel költségeit minden település
maga viselné. Ám a szervezést a Békés megyei önkormányzat vállalja.

Hidvégi Julianna képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A
bizottságunk megtárgyalta a kérelmet, és forráshiány miatt a kérelem
elutasítását javasolja.

Kérdés nem volt.

Vélemény, más javaslat:

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

66/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete
úgy dönt, hogy forráshiány miatt nem vesz részt a Békés
Megyei Önkormányzat által a Hargita megyei, Csíkkozmás
településhez tartozó Nyerges-tetőn szervezett kopjafa
felállításában.

2.) A Békéscsabai Drótostót Alapítvány megkeresése.

A napirendi pont előadója: Simon István tamás polgármester

Írásos kérelem mellékelve.

Simon István Tamás polgármester: Ez a levél a Dobozi Óvár Szolgáltató
Kft. – hez érkezett, hiszen a Szanazugi szabad strand területét az
önkormányzat tulajdonában lévő cég biztosíthatja évről évre.
Tájékoztatom a Képviselő – testületet arról, hogy a községgazda – Megyeri
Lajos – hozzájárul ahhoz, hogy a szabad strand egy részét felhasználják a
nyílt vízi úszóversenyhez.

3.) Meghívás az óvodai ballagásokra.

A napirendi pont előadója: Pujuné Deme Anita, képviselő
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Pujuné Deme Anita, képviselő: Nagy Istvánné sok szeretettel meghívja a
jelenlévőket az óvodai ballagásra, mely a Bajcsy utcán június 02 – án 10
órakor, a Dobó utcán június 03 – án 10 órakor kezdődik. Bízunk a jó időben és
abban, hogy az udvaron meg tudjuk tartani a rendezvényt.

4.) REVIVO Környezetvédelmi és Mélyépítéstervező Kft. – vel kötött
támogatási szerződés módosítása.

A napirendi pont előadója:Simon István Tamás polgármester

Simon István Tamás polgármester: A kivitelező azt kéri, hogy tekintsünk
el a csőanyag módosításától és az ezzel kapcsolatos eljárások elindításától. Ez
azt jelenti, hogy a község egész területén műanyag csövet fektetnek le.
Egyébként a kivitelezők jobban szeretik a műanyagot. Az üzemeltető viszont
azt állítja, hogy ha a kőagyaggal beáll a rendszer, az jobb a műanyagnál.

Kérdés nem volt.

Vélemény, más javaslat:

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül – a következő
határozatot hozta:

67/2012.(V.24.) sz. képviselő-testületi határozat

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy
dönt, hogy elfogadja a REVIVO Környezetgazdálkodási és
Mélyépítéstervező Kft. javaslatát, és a „Doboz Nagyközség
csatornázásának és szennyvíztisztításának kiépítése” projekt
vonatkozásában eltekint a csőanyag módosításától és az
esetleges az ehhez kapcsolódó eljárások megindításától, mivel
ez veszélyeztetheti a projekt határidőn belül való befejezését

Felelős: Simon István Tamás polgármester
Határidő: értelem szerint

XIII. Kérdések, interpellációk:

Dr. Gömöri Gábor: Legutóbbi alkalommal, amikor részt vettem a testületi
ülésen több írásbeli kérdésemre választ kaptam az aljegyző útról és a
polgármester úrtól. Akkor ígéretet kaptam arra is az aljegyző úrtól, hogy a
már szokásosnak tekinthető módon kapok egy beszámolót a szanazugi
bevételekről és kiadásokról.

Szabó Tibor aljegyző: Ez valóban így történt, azt azonban elfelejtettük
egyeztetni, hogy minden üdülőtulajdonos kapjon-e belőle, mert az már anyagi
kérdéseket is felvet, ami ne az én hatásköröm.
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Dr. Gömöri Gábor: Elég nekem egy példány.

Szabó Tibor aljegyző: Ebben az esetben gondoskodom róla, hogy a jövő
héten postai úton megkapja a beszámolót.

Mivel több tárgy nem volt a polgármester megköszönte a hozzászólásokat,
javaslatokat és a nyílt ülést 15,30 órakor bezárta.

k.m.f.t.

Hrabovszkiné Dandé Szidónia Simon István Tamás
jegyző polgármester


